

**Madam Lau Kam Lung Secondary School
of Miu Fat Buddhist Monastery**

**Application for 2022/23 Form 1 Places (GIRLS)
General Guidelines**

Our school is a Government subsidized English-medium girls' school in Tuen Mun. From 3 January 2022, applications are invited for Form 1 places in 2022/23 for girls studying in Primary 6. Your child can apply our Form 1 places in 3 stages.

1. Discretionary Places (DP)

- According to the Secondary School Places Allocation (SSPA) system, our school can preliminarily admit 40 Primary 6 girls to fill the DP. The application period is from 3 January 2022 to 17 January 2022. The application list will be sent to the School Places Allocation Section (SPAS) of the Education Bureau (EDB) upon application deadline.
- All applicants will be invited to interview on 5 March or 12 March 2022.
- Based on their academic performance and English proficiency, the participation and performance of extracurricular activities, conduct and commentary and interview performance, the school will submit a List of Successful DP Applicants to the EDB for final approval. The school will notify parents of successful applicants on 31 March 2022 by mail and by phone of their daughters' inclusion in the Successful List for Discretionary Places.

2. Central Allocation (CA)

In April 2022, if your child chooses our school in the 1st place in the CA stage, she can be allocated by the SPAS of the EDB to our school with the highest chance.

3. School Transfer

In July 2022, after the placement of the SSPA, you may inquire whether your child can be transferred to our school after knowing that your child has not been admitted to our school. Priority will be given to students who have already applied for our Secondary 1 places but not allocated to our school. There are about 2 places for school transfer.

妙法寺劉金龍中學

申請2022年至2023年度中一學位（女生） 一般指引

本校乃屯門區政府津貼英語授課女子中學，現正招收 2022/23 年度中一新生，供現就讀小六女生申請。 貴子弟可經下列三個途徑升讀本校中一：

- (一) 依教育局批准的「中一自行分配學位」程序，本校可初步取錄小六女生 40 名，本校將於 2022 年 1 月 3 日至 1 月 17 日接受有關申請，申請截止後即將有關名單送呈教育局「學位分配組」。然後本校將於 2022 年 3 月 5 日或 3 月 12 日進行面試，並根據申請學生的學業成績及英語能力、課外活動參與及表現、操行及評語及面試表現等各項，再擬定一份「自行分配學位候選人」名單交回教育局，最後由教育局正式批准。本校將於 2022 年 3 月 31 日書面及致電通知正取學生的家長其女兒已獲學校納入其自行分配學位正取名單。
- (二) 貴子弟於 2022 年 4 月在填寫選校志願表時，以本校作為第一志願，經教育局「學位分配組」中央派位而升讀本校中一，而經此途徑升讀本校中一的機會最高。
- (三) 於 2022 年 7 月，中學學位分配放榜後，如獲悉 貴子弟未能經前述(一)或(二)兩途徑升讀本校中一，則可向本校查詢是否可轉讀本校。本校將會優先考慮已申請本校中一學位而未能獲派本校的學生。這類「自行分配學位」的學額約 2 名。